

CERTIFICATE



特此授予：

东莞伸东电子有限公司

统一社会信用代码：91441900574488199N

中国广东省东莞市横沥镇黄塘仙临一路51号1号楼101室

质量管理体系符合

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

认证范围

电子连接线、电子连接器的生产；五金冲压件的加工

证书编号：DZ/CN/2110023Q

证书换发日期：2022年11月18日

证书发证日期：2022年01月07日

证书有效日期：2025年01月06日

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。



ACCREDITED
Management Systems
Certification Body
ACC NO. MSCB -235



批准：



广州大中认证有限公司

中国广东省广州市南沙区海通一街2号南沙滨海花园七期1-1栋商业办公楼 2310-2311 房

电话 / 0086-20-81567873

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 及 www.irqs-china.com 上查询

CERTIFICATE



Hereby Grants To:

Dongguan Shendong Electronics Co., Ltd.

Organization Credit Code: 91441900574488199N

Room 101, Building 1, No.51, XianLin First Road, HuangTang Village, HengLi Town, DongGuan, GuangDong Province, China (PRC).

Has been assessed and found to be in accordance with the requirements of standard detailed below

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

Scope

The Manufacture of Electronic Cable, Electronic Connector; Processing of Hardware Stamping Parts

Certificate No.: DZ/CN/2110023Q

Certificate Renewal Date: 2022-11-18

Certificate Issue Date: 2022-01-07

Registration Expiration Date: 2025-01-06

The certified organization must pass surveillance audit to ensure the validity of the certificate.



ACCREDITED
Management Systems
Certification Body
ACC NO. MSCB - 235



Authorized by :

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Shengyuduan', is written over a horizontal line.



Dazhong (Guangzhou) Certification Co., Ltd.

Room 2310-2311, Building 1-1 Commercial Office Building, Phase 7, Nansha Binhai Garden, No. 2, Haitong 1st. Street, Nansha District, Guangzhou City, Guangdong Province, P.R.China

TEL / 0086-20-81567873

Check the validity of this certificate on the official website of Certification and Accreditation Administration of People's Republic of China (www.cnca.gov.cn) or www.irqs-china.com.